
 

Interpellation 

Till 

Kommunstyrelsens ordförande 

 

IP angående Värmdö kommuns användande 

bemanningsföretag 

Enligt Dagens Samhälle ligger Värmdö kommun på tredje plats, av 

landets 290 kommuner, när det gäller att använda hyrpersonal. Under 

2015 hyrde kommunen personal för 17,7 miljoner kronor eller 430 

kronor per invånare. Det var jämfört med år 2014 en ökning med 16 

procent. 

Förutom att det är dyrt att använd hyrpersonal medför det en rad 

problem. För gamla människor är det viktigt med en mindre fast 

personalgrupp och kontinuitet i vården. En annan nackdel med tillfälligt 

inhyrd personal är att den som regel inte är delaktiga i personal- och 

planeringsmötet. Sammanfattningsvis tar bemanningspersonal mindre 

långsiktigt ansvar för verksamheten och dess utveckling. I sin tur sliter 

detta hårt på den fast anställda personalen.   

I princip fungerar det på liknande sätt inom skolan och socialtjänsten. 

Den inhyrda personalen är ofta inte insatt i rutinerna och de känner inte 

eleverna och klienterna. Kontinuiteten fungerar dåligt. 

Ytterligare en nackdel är att man inte knyter lika många sociala kontakter 

med kollegorna vilket blir till förfång ör det dagliga och långsiktiga 

arbetet. Det sociala kittet på arbetsplatsen fungerar sämre med personal 

från bemanningsföretag än med fast personal.  

Sammanfattningsvis blir kostnaderna högre och arbetsmiljön sämre.  

Med hänvisning till det ovan anförda ställer jag följande frågor till 

kommunstyrelsens ordförande: 

 

 Vad beräknas kostnaderna för personal från 

bemanningsföretag bli 2016? 

 Hur fördelas kostnaderna för respektive nämnd och eller 

verksamhet? 

Jag förutsätter att du i stort delar min uppfattning angående nackdelarna 

med inhyrd personal och frågar därför: 

 

 Vad görs för att minska behovet av inhyrd personal från 

bemanningsföretag?     

Gustavsberg den 11 december 2016  

Mats Skoglund (V) 


